

Referat frå styremøte NFL 05.06.2023

Dokumentet er signert digitalt av følgende undertegnere:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), signert 20.06.2023 med Signicat Sign BANKID
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), signert 20.06.2023 med Signicat Sign BANKID_MOBILE
- Groven, Giljar (07.03.1978), signert 13.06.2023 med Signicat Sign BANKID
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), signert 12.06.2023 med Signicat Sign BANKID_MOBILE
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), signert 12.06.2023 med Signicat Sign BANKID



Det signerte dokumentet inneholder

- En forside med informasjon om signaturene
- Alle originaldokumenter med signaturer på hver side
- Digitale signaturer



Dokumentet er forseglet av Posten Norge

Signeringen er gjort med digital signering levert av Posten Norge AS. Posten garanterer for autentisiteten og forseglingen av dette dokumentet.



Slik ser du at signaturene er gyldig

Hvis du åpner dette dokumentet i Adobe Reader, skal det stå øverst at dokumentet er sertifisert av Posten Norge AS. Dette garanterer at innholdet i dokumentet ikke er endret etter signering.

Norges Fjordhestlag

Myroldhaug

6770 Nordfjordeid

Referat styremøte Norges Fjordhestlag

Møte: 04/2023

Type: Teams

Tid: Torsdag 05.06 kl.20.00 – 22.45

Tilstede:

Hege Sæther Moen

Ingvild Rydjord Hansen

Giljar Groven

Stine Samsonstuen

Jon Ole Botnvik

Marit Evanger

Bjørn Vollstad

Orienteringer:

- Avlsutval

- Dei to hingstane som vart trekte på årets utstilling får innvilga utsetting av utvida bruksprøve til 2024, men dei får ikkje avlsgodkjenning for bruk i 2023.
- Avlsutvalet ønskjer ikkje å subsidiere hoppene som ønskjer å nytte linjehingsten Gjerde Trygve. Årsaka er at ein har brukt kr. 150 000 til stallane i Øyane samt at ein ikkje ønskjer å redusere tilskotet til unge hingstar og hopper for å vere innafor budsjett. Så langt har tre eigarar til hopper meldt at dei ønskjer å bruke han. Når det gjeld leigesum for Gjerde Trygve ønskjer avlsutvalet å følgje satsane til Norsk Hestesenter på slepp i Sikkilsdalen med å betale kr. 2000 per hoppe. Det er ønskjeleg å få til eit slepp med hingsten i eit distrikt som har interesse for det på ettersomaren!
- Ikke diskutert i avlsutvalget ennå, men avlsrelatert:
 - Masteroppgaver på avlsplan, arvegrader og helseutfordringer (eksem og forkalkninger/spatt)
 - Revidering av avlsplanen – todelt prosess.

- Aktivitetsutval

- Ting går sin gang med NM - BUF-plakettene mangler, men glassplakettene er kommet. Agria-dekken har ikke kommet enda. Medaljer er ennå på Nordfjordeid.
- Endring i statutter på Nordisk og EM – har vært drøftet etter innspill fra Danmark. Noen utfordringer – FEI-regelverk i forhold til presisjon i maratonvogn. Veldig positive til regelverk som følger et offisielt regelverk som andre oppdaterer. Kan hende man tar de mer spesifikke fjordhestutfordringer når disse dukker opp.

Dokumentet er signert digitalt av:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), 20.06.2023
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), 20.06.2023
- Groven, Giljar (07.03.1978), 13.06.2023
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), 12.06.2023
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), 12.06.2023

Forseglet av



Posten Norge

- Marknadsføringsutval

- Møte for å bli litt kjent med Marit som leder og nye medlemmer i utvalget.
- Fokus på å nå ut til andre enn oss selv. I første gang nå ut til de fjordhesteierne som ikke er medlemmer i laget.
- Hvordan dekke arrangementer vi ikke er på, men som fjordhesten deltar.
- Tilgang til Instagram og FB for utvalgsmedlemmer
- Tilgang til medlemslister for å nå ut til medlemmer knyttet mot lokallag

- Leder / nestleder møte

- Innspill til fellesprosjekt 2024 innen august frå de ulike lagene
- Avklart samarbeidsønsker og også besluttet å få et tettere samarbeid mellom markedsføringsansvarlige i de ulike organisasjonene
- Har initiert å oppta igjen møtene mellom organisasjonene og sentrene meir regelmessig
- Representantene frå de nasjonale rasene følger opp innspillet som er sendt Landbruks og matdepartementet vedrørende utforming av ny tilskuddsordning frå rikstotomidler – 3,3 % av resultatet årlig. Det er ønskelig at noe øremerkes de nasjonale hesterasene.
-

- Høstmøte

- Har meldt inn til gruppa hvem som er våre representanter. Første møte blir nå i juni.
- Ble diskutert hos oss at det hadde vært fint å reise til Rogaland, men Rogaland har sendt innspill om at de ønsker Høstmøte neste år i forbindelse med 100-års jubileum.

- Utvida stambok

- Finland er interessert i å følge oss og bruker allerede norske dommere. Finland ønsker at vi holder på vårt system med at utenlandske kårede / premierte hingster også er kåret i Norge før de brukes i Norge
- Dialog med Polen – ingen organisasjon, men de har en del hester. De blir ellers registrert i Tyskland
- Nederland – grupperingen som brøyt ut av egen organisasjon er i dialog med FHI for å bli med og for å følge norsk avlsplan og om mulig registrere i vårt register.

- Oppdatering av avlsplanen - teknisk justering i avsnitt 7.3 om bruksprøver

- Korrigerte versjoner av avlsplanen er sendt til NHS etter dialog med Mattilsynet.

- Tilskudd til aktivitet frå Sparebanken Vest til aktivitet på NFHS for barn med spesielle behov

- Har mottatt 41000 til aktivitet på NFHS for barn fra «fattige hjem» etc

- Fagutvalgets anbefalinger for 2024

- Representantskapsmøte NHS 24. mai

Dokumentet er signert digitalt av:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), 20.06.2023
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), 20.06.2023
- Groven, Giljar (07.03.1978), 13.06.2023
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), 12.06.2023
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), 12.06.2023

Forseglet av



Posten Norge

Saker til behandling:

Sak 19/23 Konstituering – vedtak fattet i møte den 5. mai

Vedtak:

Ingvild er styrets nestleder

Stine styrets representant i avlsutval

Giljar styrets representant i aktivitetutval

Marit styrets representant i markedsføringsutvalg

Sak 20/23 Gjennomgang av styreinstruks og årshjul - organisasjonsplan

Vedtak:

Styremedlemmene bes se over organisasjonplan og spesielt styreinstruks og habilitetsregler. Kom gjerne med innspill på noe du kan tenke deg å bidra med å ta tak i på oppgaver som står som (kommer) i vedleggene.

Hege sender et utkast til årshjul til styret, og utvalgene tar dette til drøfting og gir innspill til neste styremøte.

Sak 21/23 Evaluering av hingsteutstillinga 2023

- Organisering av utstillinga
- Bruksprøver og standardisering av utstyr på bruksprøve
- ID kontroll
- Avklaringar rundt konkurransereglement
- Innspill fra OAFL
- Reaksjon etter hingsteutstillinga sendt NHS

Vedtak:

NFL initierer et evalueringsmøte med NHS og lokale tekniske arrangører for gjennomgang av årets utstilling. Vi bør tenke mer på promotering og de som er «Førstereis til Eid». Viktig både for oss og Nordfjordeid at vimpler kommer opp og at det skiltes bedre.

Innspill fra OAFL tas med videre til NHS både når det gjelder bruksprøver og ID kontroll. Dette er viktige tings som gruppa som skal jobbe med utvikling av utstillingssystemet tar med seg videre.

Dokumentet er signert digitalt av:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), 20.06.2023
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), 20.06.2023
- Groven, Giljar (07.03.1978), 13.06.2023
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), 12.06.2023
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), 12.06.2023

Forseglet av



Posten Norge

Rutiner for kontroll av vaksineringer bør også bli bedre på alle utstillinger, slik at vi unngår situasjoner der hingster blir avvist på kåringen på Nordfjordeid, når de tidligere har møtt på offisielle utstillinger uten å ha blitt gjort oppmerksom på avvik i vaksinene / måten de er ført på.

Under bruksprøvene er det kommet innspill på økt stress ved forspenning, og at bakken var vanskelig å få god stans i. Dette tas med i videre arbeid og evaluering, slik at samme forhold unngås neste år. Se på mulighet for å gi en bedre gjennomgang til kuskene ved neste års prøve som tar opp i seg hensikten med prøven, og hvordan kusk bedre kan legge til rette for å vise hesten sin.

Hestekontrollinspektørene / bruksprøvedommerne må sjekke at hest og utstyr er i god stand og skikket til å gjennomføre prøven. I år var det påvist arrvev på bogen på en av hestene ved veterinærundersøkelse. Når slikt skjer bør det tas videre til bruksprøvedommere og hestevelferdsinspektører, slik at en holder øye med om hesten påføres smerte ved prøvene den skal igjennom.

ID kontroll på alle utstillinger er viktig slik at vi unngår at feil hester møter.

NFL ved styret og avslutval svarer ut innspill etter hingsteutstillinga på vegne av NFL og ber NHS svare ut fra sitt ståsted, eventuelt svare ut sammen med NHS. Forslag til svar fra NFL sirkulerer i styret og vedtas på neste styremøte. Høy innavlsgrad er et forhold som pekes på som et problem hos oss. For å gi flere innsikt i innavlsgrad, metodebruk og kompletthet i stammer, lager vi en artikkel på Norsk og Engelsk som publiseres.

Sak 22/23 Sikkilsdalen

- Organisering av vårstasjon for hingst som skal gå i Sikkilsdalen

- Innspill fra hoppeeiere om at hingsten burde vært tilgjengelig på vårstasjon på østlandet. Hingsteieier var positiv til dette, men det burde vært avtalt tidligere før han fikk hopper på tunet som ønsket å bruke han på vårstasjon.
- Hvilken Fjordhest som skal til Sikkilsdalen bør kunngjøres samtidig med kunngjøring av de andre hingstene som skal slippes fra Døl og Kaldblods.
- Bør få opp en rutine ang vårstasjon på østlandet
- Framvisning av fjordhingstene på Stav sammen med de andre hingstene som skal til Sikkilsdalen.

- Representasjon og opplegg i regi av NFL under slippet

Vedtak:

Erfaringer fra årets opplegg tas med videre i arbeid, slik at vi neste gang får vårstasjon nærmere slippsted. Når det inngås avtale med hingsteieier bør denne gjelde hele avlssesongen.

Når det gjelder representasjon og opplegg under slippet i Sikkilsdalen for fjordhingsten i Bristolhamna, så meldes de fra avslutvalg og styre sammen og avtaler et opplegg sammen med lokallaget i Gudbrandsdalen.

MFU tar dette opp som tema i sitt kommende møte og ser på hvordan de både kan bidra med publisitet på forhånd og ev tips til noe under slippet.

Dokumentet er signert digitalt av:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), 20.06.2023
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), 20.06.2023
- Groven, Giljar (07.03.1978), 13.06.2023
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), 12.06.2023
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), 12.06.2023

Forseglet av



Posten Norge

Sak 23/23 Søknad om dispensasjon fra krav om 3 års hoppe på utstilling for å kunne få støtte til bedekning på grunn av slipp i Sikkilsdalen og kort tid til forberedelse

Vedtak:

NFL gir ikke dispensasjon fra kravet om at hopper som får avlstillskudd må være stilt på utstilling.

Sak 24/23 Kontodisponeringar NFL, FHI og NFHS

Det er komplisert for en internasjonal organisasjon å ha konto i norsk bank, på grunn av krav til digitale signeringer og erklæringer. Kan vi se på en alternativ måte å organisere dette på? Gjennom NFL?

Vedtak:

Styret støtter et opplegg med fullmakt og konto i NFL.

Sak 25/23 Nordisk Mesterskap for Fjordhest - Leder for deltakerne, organisering av carnet, m.m.

- Noen som ikke deltar, bør representerer NFL på stedet og være tilgjengelig for deltakerne
- Vi bør lage bare ett carnet og varsle deltakerne om når grensepassering skal skje slik at det kan planlegges etter dette.
- Naturlig at Giljar har denne rollen som styrets representant i aktivitetsutvalget, men Giljar får ikke ferie. Jon Ole kan påta seg oppgaven og har erfaring fra slike stevner. – presenteres på Instagram/Facebook.

Vedtak:

Jon Ole Botnevik, representerer NFL. Jon Ole avklarer funksjon for rolla med aktivitetsutvalget. Og vi presenterer han og rolla hans under Nordisk Mesterskap på Instagram/Facebook.

Sak 26/23 Representant (2-3 namn) i gruppe for brukshestutdanning på NHS

Vedtak:

Giljar som hovedmann for NFL og han bringer inn andre aktuelle personer etter behov. NHS er varslet om dette i dag.

Sak 27/23 Representant + vara for NFL i styret på NFHS

Dokumentet er signert digitalt av:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), 20.06.2023
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), 20.06.2023
- Groven, Giljar (07.03.1978), 13.06.2023
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), 12.06.2023
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), 12.06.2023

Forseglet av



Posten Norge

Vedtak:

NFL foreslår at leder Hege Sæther Moen fortsetter som vår representant i styret for NFHS, med Janne Seilen som vara. For at Janne skal være godt forberedt som vara bør styremøtepapirer sendes henne.

Sak 28/23 Markedsføringsplan – samarbeid mellom de norske hesterasene**Vedtak:**

Marit initierer et arbeid med å løfte felles markedsføringsarbeid mellom rasene og NHS med utgangspunkt i arbeid som ble gjort av NMBU i 2015.

Sak 29/23 Søknad om støtte til presentasjon av dei tre særnorske rasane 17.mai i Oslo – ved Jorunn Alme**Vedtak:**

NFL støtter 1/3 av utgifter av deltakelse med hingster fra Fjordhest, Døl og N/L under 17. mai toget i Oslo 2023. og løyver kr. 5000. Vi takker for flott representasjon!

Dokumentet er signert digitalt av:

- Botnevik, Jon Ole (15.01.1994), 20.06.2023
- Hansen, Ingvild Rydjord (09.06.1989), 20.06.2023
- Groven, Giljar (07.03.1978), 13.06.2023
- Moen, Hege Sæther (03.01.1969), 12.06.2023
- Samsonstuen, Stine (07.11.1989), 12.06.2023

Forseglet av



Posten Norge